
SPREMEMBE 
REPUBLIŠKE USTAVE

Zvezna skupščina je sprejelaprei 
lagane ustavne spremembe in z 
izvolitvijo ustreznih teles, zagotc 
vila njihovo izvajanje. Ta dopoln 
la izražajo spremembe v družbe
no ekonomskih odnosih, spreme
njen položaj in vlogo republik v 
federaciji, k^kor tudi novo vlogo 
federacije.
Sedaj je na vrsti sprememba re
publiške ustave. Ustavna komisi
ja je predlog sprememb že pri
pravila in ga dala v javno raz
pravo.

Predsednik slovenske ustavne ko
misije in republiške skupščine
Sergej Kraigher je bil letos po
leti izvoljen za častnega mešča
na celjskega mesta.

Temeljna značilnost predlaganih 
republiških ustavnih sprememb je 
dopolnilo, ki obravnava in določi 
bistvene značilnosti SR Slovenije 
kot države in socialistične samo 
upravne skupnosti. Poleg tega, dl 
se popolnoma uveljavlja suvere
nost slovenskega naroda kot bi st 
veni element državnosti, izraža 
hkrati tudi razredno značilnost, k 
se opira in je zasnovana na obla 
sti in samoupravljanju delavskeg; 
razreda in vseh delovnih ljudi, č 
tem je povdarjena samoupravna 
vsebina, z oblastjo delavskega ra ;■ 
reda pa je hkrati opredeljeno tuc i 
samoupravljanje kot vsebina obla 
sti.
Predlagatelji ustavnih sprememb 
želijo, da bi Slovenija resnično p ► 
stala samoupravna skupnost, v k r 
teri vsi delovni ljudje in občani i - 
resničujejo svoje samoupravne pl t 
vice v enakopravnih družbenoeko 
nomskih odnosih ter na njih zasn i 
vanem političnem sistemu.
Za razpravo ostane odprtih še vi - 
liko vprašanj, kot so opredelitev 
do združenega dela, samoupravni i 
interesnih in krajevnih skupnosti 
itd. Razprava pa je v teku.
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V PRVEM POLLETJU USPESNI
Poročilo o poslovanju v prvem pollet
ju, ki ga je pripravil naš gospodarski 
oddelek kaže, da smo v tem obdobju us
pešno poslovali. Proti planu smo preseg
li proizvodnjo po vrednosti za 11 %, pro
ti lanskemu letu za 17 %, proti lanskim 
rezultatom smo jo povečali za 21 %, pro
ti planu pa za 17 %. Poleg teh zelo lepih 
pokazateljev ne smemo mimo dejstev, 
da smo imeli v tem obdobju nemalo te
žav. Predvsem bi radi opozorili, da

Pri prodaji se nam pojavljajo še teža\ 
glede sredstev, kar pa ni samo prebitim 
našega podjetja, temveč nasploh. 'Tako 
kakor v drugih podjetjih, mogoče nfekaj 
manj, je tudi pri nas prisotna nelikvidnost, 
saj naši kupci počasi plačujejo in so nam 
do 3o. junija plačali samo približno polo
vico letos prodanega blaga. Trudimo se 
na razne načine, da bi prišli do sredstčv. 
Opominjamo, prosimo, intervenirajo, 
vložili pa smo letos že 447 tožb, kar je

stroški hitreje naraščajo kakor proizvod- več kakor v minulih petih letih. Nelikvjd-
nja in so letos večji kar za 34 %. Zaradi nosti sami ne bomo mogli rešiti, saj je to rxj

ikvMsplošnega dviga stroškov je ekonomičnost problem, ki zadeva celotno gospodatot^o 
proizvodnje nižja za 8 %, zvišanje stroš- in ga bo treba reševati (in tudi rešiti) v ; ■■ 
kov pa kaže tudi obračunska kalkulacija, najširšem obsegu, v jugoslovanskem me-
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rilu.
Prodaja je normalno potekala in smo us
peli prodati vse, kar smo proizvedli. 
Največje zanimanje je bilo za proizvode 
za razmnoževanje, papirne proizvode,

L- Mm. .J.
Za drugo polletje predvidevamo, da bo 
proizvodnja potekala vsaj po planu, ver- 

pigm eitne barve in kopirne papirje. Vred- jetno pa ga bomo v nekaterih skupinah 
nostni obseg proizvodnje je nap ram lans- proizvodov tudi prekoračili. Računamo 
kemu letu večji za 18 %. Trenutno se tru- pa tudi s povišanjem stroškov, kar bo 
dimo, da bi dosegli zvišanje cen, ker c e- gotovo prizadelo naše sklade in s tem 
ne za naše proizvode še niso sproščene, tudi razvoj našega podjetja. Prepričani 
mora povišanje odobriti Zvezni zavod za smo, da bodo vsi člani našega kolektiva 
cene. Zaradi splošnega povišanja stroš- storili vse kar je v njihovi moči, da bo
kov, o čemer je že bilo govora, je to po- mo tudi v drugem polletju letošnjega le
vi Sanje cen nujno potrebno. ta uspešno poslovali.

Gradnja prizidka v obratu 2 dobro napreduje.



DELO
SAMOUPRAVNIH
ORGANOV

SEJA DELAVSKEGA SVETA
V torek dne lo. avgusta se je sestal 
naš DS na svoji 5. redni seji. Najprej 
je odobril zapisnik zadnje seje. Prva 
točka dnevnega reda je bilo poslovno 
poročilo za prvo polletje. (O tem ob
javljamo v današnji številki daljši*č- 
lanek na prvi strani). Zanimiva je bila 
točka dnevnega reda, v kateri DS ob
ravnava delovno disciplino. V našem

INFORMACIJA 
0 SAMOUPRAVNEM 

SPORAZUMU
Priprave za sprejem samoupravnega 
sporazuma se bližajo zaključku. Sredi 
meseca avgusta smo prejeli osnutek 
sporazuma, v katerem pa so bile na
kazane še vedno variante o možnostih 
in načinih oblikovanja sredstev za o- 
sebne dohodke. Strokovne službe so 
to preračunale in smo posredovali ko
misiji še nekatere pripombe. Vse ka

ša jo do 7o dinarjev za glavna mesta re
publik ter 5o dinarjev za vse ostale kraje.
V nadaljevanju je DS odobril še dodat ni h 
2oo. ooo dinarjev za kredite individualnim
graditeljem stanovanjskih hiš ter imenoval že, da je osnovna smer sporazumov 
posebno komisijo z nalogo, da pripravi predvsem vskiaditev višine osebnih do- 
perspektivni program stanovanjske izg rad- hodkov med posameznimi panogami 
nje za naše podjetje. Na znanje je bila vze- gospodarstva in še bolj znotraj posa- 
ta informacija o pripravah za priključitev meznih panog. S sporazumom bodo do- 
podjetja CETIS. Kot delegata za gospodars-govorjena tudi sredstva, kolikor jih 
ko zbornico SRS sta bila izvoljena ing. Nada bomo smeli uporabiti za dopustniške

podjetju tl bUa Uhto*boljša in jo je'tre- stoian ln Srečko Franko- Na znanie 80 vze" re8reae /kakor doalej/' za sindlkaln° 
ba v okviru stabilizacijskih ukrepov vse- 11 še informacijo o poteku priprav za spre-podružnico /nekaj več kakor doslej/in 
kakor tudi izboljšati. S tem v zvezi je 3em družbenega sporazuma, ki bo podrob- za družbeno prehrano /nekaj manj ka- 
sprejel DS posebna navodila o dovolilni- "eje obravnavan na naslednji seji. DS je kor doslej/. Dnevnice, prevozne in
cah za izhode ter o nadzoru nad vnaša- °dobr11 za nabavo strojne in ostale opreme potne stroške pa smo že vskladili z 
njem in iznašanjem blaga in raznih pred-za novo strojno delavnico 9o8.465 dinarjev določili sporazuma. Predvidevamo, da 
metov Odobrene so bile tudi nove dnev- *n 3o. ooo dinarjev za dostavni avtomobil, bo delavski svet razpravljal o sporazu- 
nice, ki znašajo odslej 8o dinarjev, ki- za skladišče pa nabavo viličarja. Tudi ta mu še ta mesec, 
lometrina, ki znaša odslej o, 8o in o, 9o 8eJa Je bila uspešna in menda doslej najbolj 
dinarjev za prevoženi kilometer ter pov- vroča ("e zaradi razprave), saj je kazal 
račtlo stroškov za prenočevanje, ki zna- termometer v senci na dvorišču kar 36t.

SEJA
UPRAVNEGA ODBORA

<

26. avgusta je bila 4. seja upravne
ga odbora, ki je obravnaval predv
sem priključitev Cetisa z ozirom na 
že izdelano ekonomsko tehniško do
kumentacijo ter se zavzel za skoraj
šnjo priključitev. Obravnaval je tudi 
stabilizacijske ukrepe, ki jih mora
mo v našem podjetju izpeljati. Pre
cej je bilo govora tudi o nelikvid
nosti nasploh pa še posebej o naših 
dolžnikih.

Treba je izboljšati disciplino, na vsak 
način povečati izvoz, bolj racionalno 
delati z materiali, proučiti tehnološke

Ob tej priliki je izrekel upravni od
bor priznanje Francu Nežmahu, ki je 
s hitrim in pravilnim ukrepom prepre
čil še večjo nesrečo, ko se je 15. 6. 
tl^ poškodoval Drago Lipovšek.

ZAVAROVANJE PREMOŽENJA IN STA
NOVANJSKA IZGRADNJA
Delo dveh komisij delavskega sveta
Na zadnji seji delavskega sveta izvolje
ni komisija za pripravo pravilnika o 
zavarovanju premoženja in komisija za 
pripravo osnutka perspektivnega progra-

postopke, skratka storiti vse, da bomo ma stanovanjske izgradnje sta se že
proizvajali čim več, kvalitetno in ce
neno. Tudi nova strojna delavnica nam 
bo pomagala pri racionalnejšem in us
pešnejšem poslovanju.

Glede števila polletnih ne
sreč v podjetju je upravni odbor za
vzel stališče, da je treba ukreniti 
vse potrebno, da bi jih bilo v bodo
če čim manj.

sestali. Prva je obdelala osnutek pra
vilnika, ki bo dan septembra v javno 
razpravo, druga pa je pripravila osnu
tek perspektivnega programa stanovanj
ske izgradnje v našem podjetju, o ka
terem bosta v kratkem razpravljal u- 
pravni odbor in sindikalna podružnica. 
O stanovanjski problematiki bomo po
drobneje poročali v naslednji številki 
našega časopisa.

DELO SINDIKALNE 
PODRUŽNICE

V zadnjem času so člani naše sindi
kalne podružnice preučili gradivo za 
akcijski program celjskih sindikatov 
v obdobju september 1971 - junij 
1972. S tem v zvezi smo pričeli pri
pravljati tudi naš delovni program, ki 
ga bomo sprejeli na seji meseca sep
tembra. V delovni program bomo za
jeli Szvajanje sklepe arajevskega 
kongresa samoupravijalcev, angažira
li se bomo za stabilizacijski program, 
za stanovanjsko izgradnjo, rekreacijo, 
dopuste, prireditve in za strokovno 
ter politično izobraževanje članov po
družnice.

DELO MLADINCEV
V juliju smo imeli tudi mladi počitni
ce. V avgustu, ki je še zelo počitni
ški mesec, pa smo vkljub temu že i- 
meli sestanek z aktualnim političnim 
predavanjem. 4. septembra smo pri
redili izlet v Kranj in si ogledali tek
stilno tovarno TEKSTILINDUS, kjer 
smo imeli tudi krajši razgovor z mla
dinci tega kolektiva. Izlet smo zaklju
čili z obiskom Bohinja, kjer smo pre
spali in se naslednjega dne vrnili do
mov. Tečejo tudi že priprave za mla
dinsko konferenco, ki bo v zvezi z re
organizacijo Zveze mladine.
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INTEGRACIJA 8 CETISOM STANOVANJSKA IZGRADNJA

Priprave za priključitev "CETIS-a" k 
našemu podjetju so v teku. Meseca ju
nija smo imeli že prvo skupno sejo.
Dogovorili smo se, da bomo pripravi
li ekonomsko in tehniško dokumentaci
jo, iz katere bo razvidna upravičenost 
priključitve, tako za sedanje razmere, 
kakor tudi za perspektivni razvoj skup- so si zgradili lastna stanovanja. Ko- 
nega podjetja. Pred nekaj dnevi je pod- misija bo morala v tezah, ki jih bo

Na zadnji seji delavskega sveta je bi
la Imenovana tudi posebna komisija, ki 
naj pripravi do ene prihodnjih sej os
nove za bodočo stanovanjsko izgradnjo 
v Aeru. Doslej ima naša tovarna že 
141 stanovanj, okoli 80-tim članom ko
lektiva pa smo pomagali s krediti, da

DROBNE 
ZANIMIVOSTI 

IZ AERA

jetje CETIS to dokumentacijo že pred
ložilo in jo zdaj vsklajujemo z našo.

NAŠ IZVOZ V LETOŠNJEM LETU

Letos smo začeli intenzivno razvijati 
izvoz naših izdelkov. Do konca julija 
smo izvozili za 114.711 dinarjev bla
ga, v avgustu za 847.000 dinarjev, za 
naslednje mesece do konca leta ima
mo že sklenjenih izvoznih poslov za 
983. 663 dinarjev, v teku pa so razgo
vori še za izvoz v višini 800, 000 di
narjev. Izvozili smo, odnosno še bo
mo v Švico, Francijo, Bolgarijo in na 
Madžarsko. Tako se kažejo tudi na iz
voznem področju prvi rezultati.

NOV STROJNI OBRAT

predložila delavskemu svetu, upošteva
ti gradnjo stanovanj v družbeni lastni
ni pa tudi pomoč individualnim gradi
teljem.

PAPIRNATE ODPADKE NEREDNO OD
VAŽAJO

Že večkrat se je pripetilo, da odpadni 
papir, ki ga je pri nas veliko, niso 
pravočasno odpeljali. Želimo opozori
ti, da je to zelo nevarno, saj mora
mo v naši tovarni še posebej skrbeti 
za požarno varnost. Razni izgovori 
glede tega niso na mestu.

TEŽAVE S FINANČNIMI SREDSTVI

Čeprav omenjamo težave s finančnimi 
sredstvi že v članku na prvi strani, 
naj še posebej napišemo, da so nam 
do konca meseca junija kupci poravna
li samo 43,4% svojih obveznosti in nam združena tudi velik raziskovalni (raz- 
dolgujejo 44.000.000 novih dinarjev, kar vojni) center in galerija slik. Svet za

OPOMINI IN TOŽBE

V zvezi s slabim plačevanjem naših 
kupcev je zanimiv tudi naslednji po
datek: v prvem polletju letošnjega le
ta smo odposlali 3085 plačilnih opozo
ril, 2089 opominov pred tožbo, vlo
žili pa smo 447 tožb. Te številke so 
višje kakor prej v nekaj letih skupaj. 
Mogoče bo treba v drugem polletju u- 
kreniti še kaj drugega, najslabšim 
plačilcem celo ustaviti dobave?

NAŠE NOVO UPRAVNO POSLOPJE

Vsi sektorji našega podjetja so že pri
čeli z zbiranjem podatkov za naše no^ 
vo upravno poslopje, s katerim bosta

povzroča resne težave v našem poslo
vanju.

V avgustu smo pričeli s pripravami za 
ustanovitev novega strojnega obrata, k. 
bo imel svoje prostore v Šempetru. Za 
delavnico smo namenili del nekdanjih 
prostorov, kjer smo proizvajali selo
tejp, tehnično pisarno pa smo uredili
v prvem nadstropju upravnega poslopja.
V novem obratu bomo izdelovali razne 
stroje za lastno uporabo in za prodajo, 
tehnične pripomočke in birotehnične a- 
parate, ki so povezani s proizvodnjo 
naših izdelkov.

NOVA KONKURENCA

Na zadnji seji delavskega sveta je po
vedal direktor Jenko med drugim, da 
je nedavno pričela Fotokemika proiz
vajati jasnit papir dobre kvalitete, pod
jetje Obod s Cetinja je kupilo s sode
lovanjem Generaleksporta licenco za

gradnje in komunalne zadeve pri celj
ski občini je že odobril lokacijo za to 
stavbo, ki bo zgrajena zapadno od no
ve hale v obratu 2. Vse kaže, da bo 
to večje poslopje, ki bo imelo okoli 
12. 000 m uporabne površine. Trenut
no delajo na Zavodu za napredek gos
podarstva zazidalni načrt tega predela.

DELAVSKA UNIVERZA V LETU 
1971/72

Celjska delavska univerza bo imela v 
novem šolskem letu več šol, tečajev 
in seminarjev na področju družbeno e- 
konomskega ter strokovnega in sploš
nega izobraževanja, predvsem tujih 
jezikov. Podrobnosti so razvidne na 
objavah, ki so na razglasnih deskah.

ODGOVORNOST ZA PARKIRANE AV
TOMOBILE

Ivan Premzl: Foto-grafika 
SLUŽBA PRAVNE POMOČI

Vse člane delovnega kolektiva, ki par
kirajo avtomobile kjerkoli na območju 
tovarne, (kateregakoli obrata) opozar
jamo, da podjetje ne odgovarja za 

proizvodnjo samolepilnih etiket, podjet- Služba pravne pomoči v našem podjetju škodo, ki bi nastala na avtomobilih, 
je Tipoplastika pa že proizvaja Amor je že pričela z delom. Brezplačna po-
papir. Vse to nam narekuje, da mora- moč v vseh pravnih zadevah je članom Prosimo tudi, da parkirate svoja vozila 
mo še bolj paziti na kvaliteto naših iz- kolektiva na voljo vsako sredo od 16 - samo na prostorih, ki so v ta namen 
del kov, tržišče pa bo treba še bolj 17. ure v obratu I, splošni sektor, so- določeni.
skrbno obdelovati. ba štev. 5. Splošni sektor podjetja



DANAŠNJI INTERVJU špCRT, BE^ACiJf,

Kako ocenjujete delo naše sindikalne 
podružnice?
Delo sindikalne podružnice je bilo na 
splošno dobro, bolj pa bi se morali 
angažirati za rekreacijo, predvsem 
za boljšo organizacijo dopustov ter za 
strokovno in politično izobraževanje 
članov kolektiva.
Kakšen je delovni program sindikalne 
podružnice za letošnjo jesen?
Po smernicah občinskega sindikalnega 
sveta morajo sindikalne podružnice iz
delati delovne programe do 15. oktob
ra. S pripravamo smo že pričeli. V 
program bomo zajeli predavanja, skr
beli bomo za strokovno in politično i- 
zobraževanje članov, delali bomo na 
športnem področju in sodelovali v sin-

RAZGOVOR S PREDSEDNIKOM SIN
DIKALNE PODRUŽNICE ANDREJEM 
BAJCEM

upravnimi organi in sindikalno podruž
nico. V obdobju zadnjih desetih let je 
podjetje zgradilo in kupilo 141 družbe
nih stanovanj, s pomočjo podjetja in 
kreditov pa si je 119 članov našega 
kolektiva zgradilo lastna stanovanja,kar 
smemo smatrati za zelo lep uspeh, saj 
je bilo tako skupaj zgrajenih 260 stano
vanj.
di pri sestavljanju perspektivnega pro
grama stanovanjske izgradnje, ki le 
zda1 v izdelavi.
In mnenje o razvoju podjetja ter o in
tegraciji s Cetisom?

USPEH AERA V SPOMLADANSKEM 
DELU SINDIKALNIH ŠPORTNIH IGER

V letošnjem spomladanskem delu sin
dikalnih športnih iger je sodelovalo 
53 sindikalnih podružnic s 140 tekmo
valkami in 1291 tekmovalci. V skupni 
uvrstitvi članov smo dosegli 5. mes
to (tekmovalo je 50 ekip), tudi pri 
starejših članih 5. mesto (tekmovalo 
je 22 ekip) in pri članicah 11. mesto 
(tekmovalo je 26 ekip). To so izred
no lepi rezultati in vsem tekmovalcem 

Sindikalna podružnica sodeluje tu-Iskreno čestitamo. Vseeno pa naj zapi
šemo pripombo. Če bi naš celoten ko
lektiv premogel pet kolesarjev bi se 
pri članih uvrstili na 3. mesto, če pa 
bi kolesarji nastopili in zmagali, bi 
bili lahko celo prvi. Želimo, da bi se 
v jesenskem tekmovanju kaj podobnega 
ne dogodilo.

Razvojna smer našega podjetja je do
bro zastavljena. Smo eno redkih pod
jetij v celjski občini, ki ima jasno 
začrtan plan ralvoja. Skrbimo za uva
janje novih proizvodov, za nov stroj
ni park, novo tehnologijo, izboljšanje

dlkalnlh športnih igrah, poskrbeli bomo organizacije dela, skratka vemo kaj 
za rekreacijo, dopuste, prireditve, hočemo. Ne smemo tudi mimo inves- 
predvsem pa se bomo angažirali za iz- ticij, saj smo v zadnjih nekaj letih z 
vajanje sklepov II. kongresa samoupra- lastnimi sredstvi razvili, raširili in 
vljalcev ter za izvajanje stabilizacijske- modernizirali podjetje, 
ga programa.
Kaj mena« o stanovanjski izgradnji v 
našem podjetju?
Naše podjetje je v minulih desetih le
tih veliko storilo za stanovanjsko iz
gradnjo, predvsem zaradi dobrega so
delovanja med vodstvom podjetja, samo- daljnem delu.

Pripojitev Cetisa k Aeru je koristna za 
obe podjetji in menim, da jo je treba 
čimprej izpeljati.
Tovariš Bajec, vam in sindikalni po
družnici želimo veliko uspehov pri na-

M. J.

PRIČETEK JESENSKEGA DELA 
SINDIKALNIH &PORTNIH IGER

Občinski sindikalni svet Je že razpi
sal jesenski del sindikalnih športnih 
iger. Tudi tokrat bodo tekmovali čla
ni, starejši člani in članice. Tekmo
valne panoge pa so: streljanje, roko
met, nogomet, namizni tenis, keglja
nje, odbojka in mali nogomet.
Našim tekmovalkam in tekmovalcem že
limo v jesenskem delu prvenstva čim-

NESREČE V NAŠI TOVARNI
V I. polletju 1971 je bilo 15 nesreč, 9 nesreč v šestih mesecih ni veliko,
od tega 9 na delu, 6 pa na poti na de- vendar pa sta med njimi dve težji, zla- 
lo in z dela. Dve nesreči sta bili tež- sti nesreča Draga Lipovška v oddelku 
ji, ostale lažje. Vzroki so nepazljl- samolepilnih etiket. To je tudi največ- 
vost, slabo organizirano delo in delna ja nesreča, kar jih pozna Aero. Lahko 
nepoučenost zaposlenih. Nesreče so se bi se končala še hujše, saj je manjka- 
pripetile v oddelku za adjustiranje kar- lo le za las, da ni delavec izgubil obe 
bona, za impregnacijo karbona, v tran- roki v zapestju. Ta in tudi ostale ne
športni službi, v pleskarski delavnici, sreče naj nam bodo v opozorilo, da je 
v impregnaciji jasnita, v mehanični de- treba v8akem 0pravilu ln delu u_ 
lavnici, v skladišču surovin, v oddel- števati varnoatne mere, da ne bo 
ku samolepilnih etiket in v šempeters- nezgod delu y MČ1 toyarni> 
kem laboratoriju.
Iz zapisnika o varstvenem pregledu, ki ga je opravila republiška inpšekcija 
dela v našem podjetju, povzemamo naslednjo tabelo:

KAJ DELAMO PLANINCI

Izlet na Storžič je lepo uspel, predvi
deno turo na Korošico, Ojstrico in 
Planjavo pa smo morali odgoditi.
Izredno lep je bil izlet na Triglav. Bi
lo nas je 47, ki smo se povzpeli na 
naš najvišji vrh. Tudi v bodoče bo 
planinska sekcija vsako drugo leto pri
rejala izlet na našega "očaka", saj že
limo, da bi čimveč članov našega ko
lektiva obiskalo Triglav.

11. in 12. septembra bomo priredili 
izlet na Kočno, ki bo zanimiv predvsem 
za tiste, ki imajo transverzalske knji
žice in tiste, ki radi obiskujejo samot
ne) še gore.

Leto Popr.
št.
zap.

Skup. Nesreče 
št. pri
nezgod delu

Nesreče 
na poti 
v službo

Koefic. 
na 100 
zaposl.

Štev. izgub, 
dni na 
nesrečo

Skup. št.
izgublj.
dni

1967 480 20 15 5 4,2 23 460
1968 489 13 11 2 2,68 13 169
1969 523 19 16 3 3,6 12 228
1970 577 28 24 4 4,9 11 336

Priprave za izlet na Veliki Klek (Gross- 
glockner) so v polnem teku. Upamo, da 
bomo tudi ta izlet uspešno izpeljali. Va
bimo vse ljubitelje naših gora, da se 
nam pridružijo in z nami vred nabere
jo novih moči in spoznanj o naši prele
pi deželi. l ^
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10.NAVODILA O 
DOVOLILNICAH
NAVODILA O DOVOLILNICAH

Na podlagi 58. člena Statuta podjetja 
predpisuje delavski svet tovarne Aero 
na svoji seji dne 10. 8. 1971 nasled
nja

navodila
o dovolilnicah za izhode ter o nadzo
ru nad vnašanjem in iznašanjem bla
ga in raznih predmetov.

A/ DOVOLILNICE
1.i

Vsak kdor gre službeno ali privatno 
iz obrata mora imeti dovolilnico.
Brez dovolilnice niso dovoljeni nobe
ni izhodi.

2.

Dovolilnice izdajajo v obratu I vodje 
sektorjev odnosno oddelkov. V obra
tu II izdaja dovolilnice tehnični vod
ja podjetja za vse vodje proizvodnje, 
za vodjo priprave del, vodjo delav
nic, vodjo vzdrževalnih služb, vodjo 
konstrukcije in vodjo pomožnih de
lavnic, vsi našteti vodje pa izdajo 
dovolilnice za izhode delavcev njihovih 
delovnih enot. V Šempetru izdajajo 
dovolilnice oba vodja proizvodnje in 
vodja tehnične kontrole.

3.
Dovolilnice se pišejo na predtiskanih 
obrazcih v dvojniku z uporabo indigo 
papirja. Dovolilnica mora vsebovati 
ime in priimek delavca, ki gre iz o- 
brata, datum, čas in namen odhoda.

4.
Ko gre iz obrata odda delavec dovo
lilnico vratarju, ki preveri podatke 
in nato dovolilnico shrani. Ko se de
lavec vrne, vpiše vratar na dovolil
nico čas povratka z rdečim svinčni
kom. Vratar vse dovolilnice sortira 
po dnevih ter jih vsak ponedeljek 
zjutraj odda v obratu I tajništvu sploš
nega sektorja, v obratu II tajništvu 
tehničnega sektorja, kamor pošlje do
volilnice tudi obrat Šempeter. Po 
pregledu sestavita omenjeni tajništvi 
enkrat mesečno zbirnik vseh izhodov 
in ga predložita vodji splošnega sekto
rja. V obratu I vrši dopoldne funkcijo 
vratarja telefonistka.

5.
Stalne dovolilnice imajo vodje sektor
jev, kurirji in šoferji ter osebe, za 
kat u je to potrebno. Te dovolilnice, 
ki opravičujejo tako vstop kakor izhod 
v 3r obrate, izda direktor.

B/VNAŠANJE IN IZNAŠANJE BLAGA
6.

Tz obratov tovarne Aero ni dopustno iz
našati brez dokumentacije nobenega 
blaga in raznih predmetov, ki so os
novna ali obratna sredstva tovarne 
Aero. Dokumenti, ki upravičujejo iz- 
našanje iz obratov so: dobavnica, od
da jnica, potrdilo o plačilu, račun, o- 
brazec za prenos osnovnega sredstva, 
delovni nalog ali posebno potrdilo, ki 
ga lahko podpišeta tehnični vodja pod
jetja ali vodja nabavnega sektorja.

7.
Vratar mora pregledati vsako blago, 
ki se iznaša iz tovarne in ga primer
jati z dokumentacijo. Blago, ki se iz
naša brez ali z neustreznim dokumen
tom, mora vratar zadržati, takoj na
pisati prijavo ter jo posredovati sploš
nemu sektorju podjetja.

8.
Vratarji morajo pregledati vse manjše 
dobave in ročno prinašanje blaga v o- 
brate. Zavezani so zadržati ali pre
prečiti vnašanje v obrate predvsem al
koholne pijače in druge predmete, ki 
bi kakor koli ovirali ali ogrožali pro
izvodnjo in varnost podjetja.

9.
Navodila za nadzor nad kamionskim 
dovažanjem in odvažanjem blaga bo 
predpisala komercialna služba pod
jetja.

Proti vsem kršilcem teh navodil bo
do vložili pristojni vodje prijave ko
misiji za ugotavljanje in kršitve de
lovnih dolžnosti, ki je dolžna v teh 
zadevah kar najhitreje ukrepati.

11.

Ta navodila veljajo 8 dni po tem, ko 
jih je sprejel delavski svet, objavijo 
pa se na obratnih deskah in v časo
pisu NAŠ AERO.
Celje, dne 10. avgusta 1971

Predsednik delavskega sveta: 
Lojze Banič, ing. org. dela, 1. r.

TEŽAVE IN USPEHI CELJSKEGA 
GOSPODARSTVA
Poleg gospodarskih težav, ki jih ima
mo v Celju nasploh in še posebej s 
Cinkamo, smo dosegli v Celju tudi ne
kaj izredno lepih uspehov na področju 
gospodarstva v letošnjem letu. Kovino
tehna Je zgradila novo poslovno- up rav
no zgradbo, Mesnine nov sodobno ure
jen obrat za predelavo mesa, Tehno- 
mercator novo veleblagovnico, Mene 
novi hotel in naše podjetje novi obrat 
za proizvodnjo selotejpa v Šempetru. 
Vrednost teh investicij je okoli 
90. 000. 000. - dinarjev (9 starih mili
jard!), kar je že zelo veliko. Naj o- 
menimo še, da ustanavlja tovarna Met
ka obrat za proizvodnjo ženskih hlač
nih nogavic, kjer bo našlo zaposlitev 
precej žensk, mi pa pripravljamo u- 
stanovitev nove strojne delavnice, kjer 
pa bodo dobili zaposlitev predvsem 
moški kvalificirani delavci.
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OSEBNE 
STVARI 
PA ŠE KAJ

PRIŠLI V PODJETJE
Od 21.6. do 25. 8.1971 so prišli v 
podjetje:
56. Napotnik Anton, impreg. teh. pap.
57. Marvin-Vale Karlota, ind. oblik. -

grafik
58. Podsedenšek Pavla, saldakontist
59. Kovač Marjan, obr. ključavnič.
60. Kladnik Alojz, transport, delavec
61. Kelner Franjo, transport, delavec
62. Kozmelj Franc, vratar
63. Rezar Marija, strojepiska I.
64. Vičič ing. Irma, kontr. surovin
65. Komerički Peter, konstr. detajlist
66. Pilih Jože, teh. risar
67. Kolenc Igor, tiskar sela
68. Jurhart Vlado, tiskar sela
69. Mratinkovič Milan, voznik viličar.
70. Žnidar Karel, transport, delavec
71. Centrih Jože, transport, delavec
72. Lihteneger Drago, pom. delavec
73. Brežnik Rudi, rezalec sela
74. Tkavc Jože, rezalec sela
75. Drobne Angela, strojepiska I.
76. Adrinek Pavla, pospravi javka
77. Hajmerle Ivan, stisk. pap.
78. Žibret Vlado, stisk, papir.

ODŠLI IZ 
PODJETJA
18. Pralica Marta, pa k. gotov, izdelkov
19. Božnik Vlado, tiskar sela

RODILI SO SE
Bogdan - Mariji Slapnik
Karmen - Pavli in Milanu Jug
Alenka - Tončki in K^rlu Polšak
Martin - Mileni in Martinu Pekošak
Alfred - Metki Cizej
Jožica - Jožici in Ivanu Sedminek
Vesna - Karloti in Radovanu Marvinu.

POROČILI SO SE

Franjo Kenda, delavec v anilinskem 
oddelku in Irena Miklav, medicinska 
sestra, Zvone Mratinkovič, tiskar 
in Nežika Zabret, trgovka,
Mirko Škorc, tiskar in Nada Čret
nik, dipl. ing.

Čestitamo in želimo, da bi bili vsi 
zadovoljni in srečni !

POČITNIŠKA PRAKSA

Tudi letos je bilo na počitniški prak
si precej dijakov iz osnovnih šol, gim
nazije, tehniške srednje šole, ekonom
ske šole in z univerze. Vseh je bilo 
81 ter smo bili z večino izmed njih 
prav zadovoljni, nekateri pa so se še 
posebej izkazali, kar smo seveda upo
števali pri nagradah. Prav je, da se 
mladina spozna z delom v podjetjih.
Pri nas jih bomo vsako leto radi spre
jeli.

ODŠLI SO V POKOJ

KELHAR MARTIN

25. junija je zaradi upokojitve prene
hal z delom v podjetju Martin Kelhar. 
Rodil se je 18. decembra 1930 v Ob
režu, Artiče pri Brežicah. Osnovno 
šolo je obiskoval v A rtiču. V Obrežu 
je živel vse do leta 1954, ko se je 
preselil v Celje in se leta 1960 za
poslil v Aeru. Ker je bil bolehen, je 
delal pri nas na raznih delovnih mes
tih, ki so odgovarjala njegovemu zdra
vstvenemu stanju. Bil je dopremlje- 
valec surovin, vratar, nazadnje pa 
sortirec proizvodov iz plastičnih mas. 
Zaradi slabega zdravja ga je zdrav
niška komisija invalidsko upokojila.
Ob odhodu v pokoj mu želimo pred
vsem zdravja in še mnogo zadovolj
nih let.

NAŠ AERO, glasilo tovarne Aero, 
Celje. Ureja uredniški odbor:
Vilma Leskovar (predsednica), 
Zoran Vudler (odgovorni urednik), 
Maja Radišek (tajnica), Baldo 
Jenko (tehniški urednik), ing. Du
šan Jarh, Dora Rovere, Zlata 
Zupančič, Jože Randl, grafična 
oprema Gregor Švab, umetniški 
sodelavec Adi Arzenšek,.fotograf 
Ivan Premzl, TISK aero^ 
Rokopisov ne vračamo, oddajte 
jih pri tajnici uredniškega odbora, 
oglasi po dogovoru.

VOJAK
Mrači se. Skozi mrak se prebija do 
mene čudovita podoba jesenske narave. 
Kakor rumen metulj se razprostirajo 
pred mano polja pšenice in daleč tam

neč se za svojo okolico. Nenadoma 
sem med njimi zagledala vojaško suk
njo. V njej je tičal fant, ki mu po vi
dezu ne bi prisodila niti 16 let. Uni
forma mu je bila prevelika ju v vojaš
kih škornjih se je skoraj izgubil. Ko
rak mu je bil negotov in videlo se je, 
da je vinjen. Verjetno je bil to njegov

na obzorju jih obdaja temno zelen pas prvi izhod. Hotel je na avtobus, ven- 
borovih in smrekovih gozdov, ki pokri- dar ni izbral pravega. Šofer mu je to 
vajo hribe. Nad vsemi temi lepotami tudi povedal, vendar ne kot človeku, 
pa se boči, zdaj že rahlo temno mod- ampak s prav prostaškimi izrazi in si 
ro nebo in visoko pod njim je zapel pomagal še z rokami. Videlo se je, da
škrjanček svojo uspavanko. Ljudje so vojak ni razumel našega jezika in je še 
mirni in spokojni, nihče ne pomisli na vedno stal med vrati ter se negotovo o- 
kaj zlega in podlega. Ko primerjam te klepal ročajev. Šofer mu ni razložil še 
ljudi tu na deželi in tiste v mestu vi- enkrat, temveč ga je grobo sunil. Ker 
dim, kakšna razlika je med njimi. Ob mu to še ni bilo dovolj, ga je brcal in 
tej čudoviti naravi in teh preprostih suval skozi vrata. Vojaku je z glave 
ljudeh se spomnim dogodka, ki sem ga padla titovka in le še z eno roko se je 
doživela v mestu. oklepal vrat. Njegov pogled je bil pre-

, . , . , . . _ , senečen in poln nerazumevanja.Bil je prav tak večer kot nocoj. Stala
sem na postaji in čakala na avtobus. Zabolelo me je, ne toliko to, da so 
Ljudje so prihajali in odhajali, ne me- ljudje mirno stali in gledali, temveč to,

da je to počenjal naš človek, Slovenec, 
vojaku, ki je nosil ur .no, ki brani 
našo državo.
Stopila sem naprej in poha jeze zakli
cala: "Le kaj počenjate? Vas ni sram? 
Saj je vendar človek kot mi!" Šofer je 
ostrmel in se osramočeno obrnil ter 
sedel na svoj sedež. Jaz pa sem mol
če pobrala vojaku titovko in stopila na
zaj na svoj prostor. Ljudje so se po
časi razšli, le eden je prijel fanta pod 
roko in ga napotil k pravemu avtobusu.
Ta dogodek se pii je globoko vtisnil v 
spomin, saj sem takrat spoznala, ko
liko ljudje spoštujejo naše mlade fan
te, ki bi prvi žrtvovali svoja življe
nja za prav te ljudi in našo domovino.
Mrak se je že spremenil v temo, ko 
mi je dogodek zbledel in počasi šem 
se vračala proti domu. V srcu pa hra
nim spomin na vojaka - otroka, ki so 
ga naši ljudje tako negostoljubno in 
nebratsko sprejeli. Mina
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NASTAJA GALERIJA AERO
TAKŠEN SI

Nežno padajo besede tvoje, 
kot snežinke belijo ravan, 
vso, prav vso, so me odele, 
čakam le, da bi postal zaspan.

Pred tremi leti je delavski svet na
šega podjetja sklenil, da pričnemo 
postopoma kupovati dela slovenskih 
umetnikov za bodočo galerijo Aera. 
Tako smo doslej že kupili 3 slike 
Gojmira Antona Kosa, 2 sliki Jože
ta Horvata Jaki ja, tri dela kiparja

Napotnika in letos po eno Tratniko
vo in eno Sternenovo sliko. Predvi
devamo, da bo našla naša galerija 
svoj prostor v novem upravnem po
slopju. Fotografijo letos kupljene 
Sternenove slike, ki jo objavljamo je 
posnel Ivan Premzl.

Vedno kadar govoriš o sreči, 
zdi se mi, da me že sili smeh, 
ker besede so res smešne, 
zato je bolje, da molčiš in greš.

Obljubljaš mi gradove v oblakih 
a nimaš več kot troje hlač, 
in ko o svojih potovanjih praviš, 
povabiš me na sprehod v park.

Lažnivec si zelo povprečen 
drugi znajo bolje to, 
in ko praviš, da si srečen 
misliš že na drugo deklico.

Dora Rovere

NOČ

Noč je vse v svoj teman
plašč zavila,

kakor črni krokar na zemljo
se je spustila, 

le zvezde bede in oživljajo
svet

in sijale bodo tudi čez tisoč
in milijon let.

Ko vojn krutih več ne bo,
ko svet bo lep in čist kakor umito oko
ko bo dete malo
lahko brez skrbi v materinem

naročju zaspalo.

Takrat bo na svetu lepo, 
oh kako lepo!
A naenkrat bo kakor iz pravljice

prišel
hudoben mož,
ki zrušil bo to in nato izginil

v temno noč.

Zato ne maram noči
in noč ne mara dobrih ljudi.

Mina

Matej Sternen je eden najboljših slo
venskih slikarjev impresionistov. Je 
realist, zdrav v dojemanju, poln ži
vljenjske sile, tehnično na višku in 
skladen v barvah. Slikal je največ z 
oljem, predvsem portrete in krajine. 
Zaslužen je tudi kot restavrator sta
rih slik in kot učitelj, saj je vzgojil

Četudi vem, 
da ljubiš drugo, 
obljubljam,
vedno bom ljubila tebe. 

Četudi vem,
da žena te je zapustila, 
še bolj te bom ljubila, 
zvestobo bom s teboj delila.

vrsto slovenskih slikarjev. Iz njego
ve šole je tudi slikarka Vera Fišer- 
Pristovšek iz Celja.
Sternen se je rodil leta 1870 na Ver
du pri Vrhniki, slikarstva se je učil 
na Dunaju in Munchenu, kjer se je v 
Ažbetovi šoli priključil impresionis
tom. Umrl je v Ljubljani leta 1951.

Četudi vem,
da življenje je gorje,
obljubljam,
s teboj delila bom gorje.

Angelca

ČETUDI /EM ... Četudi vem,
da sinka majhnega imaš, 
dobra -bi bila mu mati, 
tebi pa ljubeča žena.
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NEKaTeR; I/71H0 PR^b[E^E PA Ne !

FEREIJC Ni MA PROBLEMOV Z 
DRUŽBENIMI DOGOVORI, Di: 
REKToROf IN POD DIREKTOR:! 
PA *3iH iMA^O..

GOB 166 ■

S SONCEM 
LETOS NlSMO IMELI PRO&LEMOV- 
NORMO ”3E PREKORAČILO ZA 50 % -

z dinaroem o E BILO fiN 
■3 e še) velIko PROBLEMOV. 
FINANČNIKOM 3/H JE PREVEČ, 
NAM Pa 3im 3E BiLO (in dih 

.3E 5E) PREMALO.

ta oovoULHicA problematična^
SE DA PRiri BREZ ADE IZ OBRATA 
(vsaka PODOBNOST TEAA PRIMERA 3E 
AERUumučENAV____________

>

Z AVTOMOBILOM ikl 
MALICO NA5TAI/E30 
PROBLEMI.ČE P02A = 
Bjro PROFESiOMLCi 
NALITI BENCIN... 
(VSAKA PODOBNOST
9E IZKL3VČENA).

»BORZA«
LAHKOŽIVK
ZORIČU, 20. avgusta 

(AFP) — Zelo resno so 
dolarsko krizo vzele 
prostitutke v ZUrlchu. 
Najbrž Imajo kar pre
cej posla z raznimi de
viznimi transakcijami, 
ker so takoj po začet
ku krize postavile po

lastite borzne 
vrednosti dolarja: ceni
jo ga kar za 25 odstot
kov manj, kot velja na 
prostem tržišču. »Bor
za« lahkožlvk vredno
ti dolar za tri švicarske 
franke, na prostem tr
gu pa je treba zanj od
šteti štiri franke. Na 
finance se brezkompro
misne dame očitno bo
lje spoznajo kot banč
niki ...

ŠE MARSiKdE BI 
BiLO TREBA TAKO 
EMERfiicNO jN Hi 
U0 UKREPATi, 
PA Bi NE BiLO 
PROBLEMOV-...
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